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Actele  biometrice  sunt  primul  6  al  

peceții  și  determină  căderea  duhovni-

cească,  ne spune  Cuviosul  Arsenie  

Papacioc. 

Dacă  acceptăm  actele  biometrice,  ne  

pune  diavolul  căpăstru și  ne  conducela  

tot  lucrul  rău,  urmând  apoi  căderea  

sufletească,  al  doilea 6  și  apoi  cea  

trupească, al  treilea  6. 

Cine  va  lua  de  bunăvoie  aceste 

documente  biometrice,  un  duh  rău  intră 

în  ei  și  le  întunecă  judecata duhovni-

cească,  ne  spun  Părinții athoiți,  ucenici  ai  

Sfântului  Paisie  Aghioritul . Ei  dau  

exemplul  liliacul,  care  nu  vede  dar  se  

orientează  cu  ajutorul ultrasonorului. Dacă  

se  emite o  altă undă  ultrasonoră,  liliacul 

nu  se  mai  poate orienta. Tot  astfel  și  noi,  

dacă  luăm  documentele biometrice,  intrăm  

într-un sistem  mondial de  computere  și  

unde  electromagnetice  care  intră  

permanenet  în  noi, dar  și  a unui  duh  rău, 

a unor  oameni  lepădați  de  Dumnezeu,  

care  intră  în  noi  și  care  ne  întunecă  

mintea,  ne  controlează  și  ne  manipulează. 

Mai  grav  este  dacă  vom  accepta  

implantul  cipului.  Spre  exemplu,  stările  

emoționale, de  frică,  pot  fi  provocate  de  

curenți  și  unde  electromagnetice,  induse  

în corpul  nostru  de  la  distanță,  prin  

intermediul  cipurilor.  De asemenea,  putem  

fi  mai  ușor  urmăriți,  manipulați  și ispitiți  

dacă  dușmanii  noștri  cunosc  problemele  

noastre, neputințele,  bolile, dependențele. 

Nici  pentru  oamenii  de  afaceri  nu  

este  bine  să  aibă  cipuri.  Spre  exemplu,  

ai  o  datorie  la  o  bancă  pe  care  o  poți  

achita  prin  vinderea unei  mărfi.  Dar  cel  

care  cumpără,  având  acces  la  informații  

prin intermediul  cipului  tău,  și aflând  ce  

nevoie  urgentă  de  bani  ai,  îți  va oferi  un  

preț  mai  mic. 

Dacă  nu  vom  putea  cumpăra  sau 

vinde, aceasta  nu  înseamnă  că  nu vom 

putea  trăi. Un  ucenic  l-a  întrebat  pe  

Sf.Paisie  Aghioritul, despre  vremurile  

antihristice : 

‒  Părinte, dacă  nu  vor  putea  vinde  și  

cumpăra (fără  semnul lui  Antihrist  pe  

frunte  și  pe  mâna  dreaptă ),  cum  vor   

putea  petrece  mai  bine? 

Sfântul  Paisie  ne  spune  că vom  trăi,  

pentru  că  este  vorba  de  credință.  Iar  

credința  nu  are  explicații  raționale.  

Cum  vom  trăi?  Vom  trăi suprafiresc,  

cu  ajutorul  lui Dumnezeu. Iar  suprafirescul  

nu  are explicații  raționale.  Dumnezeu  este 

Tatăl  nostru  și  puterea  Lui  este nemăr-

ginită:  ”Cine  este  Dumnezeu  mare  ca  

Dumnezeul nostru? Tu  ești  Dumnezeu,  

Care  faci  minuni! (Psalm  76, 13)  Creștinii  

adevărați,  care vor  să  se  mântuiască,  vor  

trăi  cu  credință  și  nădejde  în  Dumnezeu,  

în  simplitate,  fără  iscodire.  Poate  în  

aceleași  locuri  sau  în  altele,  poate  în  

aceleași  locuințe  sau  în  altele  mai  

smerite,  poate  se  vor  hrăni  la  fel  ca  și 

acum  sau  mai  simplu  și  mai  sănătos,  

poate  vor  avea  aceleași  slujbe  sau  altele,  

cum  va  rândui  Dumnezeu  pentru  fiecare  

în  parte  să  se  mântuiască. 

De  asemenea  nu  toți  ne  vom  muta  la  

viața  cea  veșnică  în  același  fel. 

Dumnezeu  îi  va  alege  pe  cei  care sunt  

vrednici  să  fie  mucenici  și  mărturisitori,  

alții  vor  locui  în orașe,  se  vor  smeri  și  

vor  fi  și  acoperiți  și  păziți  de  puterea  

dumnezeiască,  alții  vor  locui  în  munți  și  

păduri,  după  cum  va  rândui  Dumnezeu,  

pentru mântuirea  fiecăruia. Tot  așa  a  fost  

și  în primele  secole,  în timpul  prigoanei  

împotriva  creștinilor. În  acele  vremuri  

antihristice,  cei  credincioși  vor  vedea  

puterea și  minunile  Dumnezeului  nostru,  

Care  a  făcut  lumea  nevăzută  și  lumea  

văzută  din  nimic  numai  cu cuvântul, care 

ne  poate  hrăni  dacă  ne  închinăm  și  Îi  

slujim. 

 

Plata  cu  degetul  la  magazinele Auchan 

Militari şi Drumul Taberei  din  București. 
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